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Interpelacia

prosba o uwzqlednienie w bud2ecie Miasta Wloclawek na 2021 r-

Srodk6w na modernizacig ulicy Willowei

Zwracam siq z pro6bq o uwzglqdnienie w budzecie Miasta Woctawek na 2021 r.

Srodkow na wykonanie dokumentacii proiektowei modernizacji ulicy Willowej'

Przy ul.Willowej znajduje sig Zespd Szkot Nr 8. Stanowi ona ciqg komunikacyjny dla

dzieci udajqcych sig do szkoly. Nawierzchnia ul. Willowej jest w bardzo zlym stanie.

proszg wiec o wykonanie dokumentacji projektowej modernizacji ulicy Willowej.

Umozliwi to poszukiwanie przez Urzqd Miasta form dofinansowania inwestycji ze

Srodk6w zewngtrznych.

Wykonanie inwestycji przyczyni sie do wzrostu bezpieczeristwa i wygodnej

komunikacji poruszaiqcych sig po niej ludzi, jak i poiazd6w' Jest on odpowiedziq na

potrzeby lokalnej sPoleczno6ci.
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